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                                       M E S T O   S P I Š S K É   V L A C H Y 

                 M E S T S K É Z A S T U P I T E Ľ S T V O 
                VII. VOLEBNÉ OBDOBIE 

 
                             ______________________________________________________________________ 
 

 
 

Z Á P I S N I C A 
 

napísaná dňa 19. decembra 2014 na 1. zasadnutie Mestského zastupiteľstva, 
konanom v Galérii na Mestskom úrade v Spišských Vlachoch 

 
 
 

     Primátor, Ľubomír Fifik, otvoril 1. zasadnutie Mestského zastupiteľstva, na ktorom privítal 
poslancov MsZ a ostatných prítomných. Konštatoval, že na začiatku zasadnutia MsZ bolo 
prítomných 10 poslancov a že MsZ je uznášaniaschopné. 
 
Prítomní: 
 
Primátor:  Ľubomír Fifik 
Poslanci:  ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Branislav Legát, Mgr. Monika Koperdáková Ing. 

Radoslav Leščáni – odišiel 21.00 hod., Mgr. Vladimír Baloga – odišiel 15.50 
hod., Ing. Ladislav Šterbinský - odišiel 21.00 hod., PaedDr. Marcela Satmáryová, 
Peter Klocek, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker 

Hlavný kontrolór:  Ing. František Stanislav - neprítomný 
Zapisovateľka:  Mgr. Valéria Bašistová 
Ostatní prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 
Neprítomní:    Ing. Ivan Suchý - ospravedlnený 
Začiatok rokovania:     15,30 hod. 
Ukončenie rokovania:    22,30 hod. 
 
 
K bodu 1: Otvorenie – zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
 
Primátor – otvoril zasadnutie MsZ na ktorom prečítal program, zároveň požiadal o presun bodu 
č. 2 namiesto bodu č. 1 Zloženie sľubu novozvoleného poslanca  MsZ p. Mgr. Vladimíra Balogu 
do rúk primátora mesta.  
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 1/VII/2014 konštatuje zloženie zákonom predpísaného 
sľubu poslanca MsZ v Spišských Vlachoch novozvoleného poslanca MsZ Mgr. Vladimíra 
Balogu. 
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K bodu č. 2: Otvorenie zasadnutia - voľba návrhovej komisie 
 
Za overovateľov zápisnice určil primátor poslancov Ing. Juraja Jánošíka a Petra Kloceka. Za 
predsedu návrhovej komisie navrhol PaedDr. Marcelu Satmáryovú, za členov komisie Mgr. 
Branislava Legáta a ThLic. Ľubomíra Balogu. 
 
 
Hlasovanie o zložení návrhovej komisie: (za 10 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1): 
 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Branislav Legát, Mgr. Monika Koperdáková Ing. 

Radoslav Leščáni, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. 
Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Ing. Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 2/VII/2014 schválilo návrhovú komisiu v predloženom 
znení. 
 
 
K bodu 3. Schválenie programu rokovania 
     

K predloženému návrhu programu rokovania uvedeného v pozvánke primátor predložil 
jeden doplňujúci bod programu rokovania. Ako bod č. 7. žiadal zaradiť – Návrh plánu kontrolnej 
činnosti hlavného kontrolóra mesta na 1. polrok 2015. Ostatné body v návrhu programu budú len 
prečíslované. Návrh programu s predloženým doplnkom bol MsZ schválený s pripomienkami. 
 
Hlasovanie o doplnenom programe rokovania o bod Návrh plánu kontrolnej činnosti HKM na 
1. polrok 2015: (za 10, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1): 
 
za:        Mgr. Branislav Legát, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, Mgr.  
 Vladimír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. Marcela Satmáryová, Peter Klocek, 
 Ing. Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker, ThLic. Ľubomír Baloga, 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 3/VII/2014 schválilo predložený návrh programu rokovania 
doplnený o bod Návrh plánu kontrolnej činnosti HKM na 1. polrok 2015. 
 
Program:     
  1.  Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 

2. Otvorenie  zasadnutia  
                              – určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
                              – voľba návrhovej komisie MsZ   
   3. Schválenie programu rokovania 
                         4. Zriadenie orgánov MsZ pre volebné obdobie 2014 – 2018  
                               – mestská rada, komisie MsZ, sobášiaci poslanci, iný poverený poslanec,  
                               – delegovanie zástupcov mesta do Rady škôl a školských zariadení, 
                               – rozdelenie ulíc mesta  do poslaneckých obvodov 
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   5. Určenie platu primátora mesta 
   6. Harmonogram zasadnutí na rok  2015 
   7. Návrh plánu kontrolnej činnosti HKM na 1. polrok 2015 
   8. Zámery na obnovu kultúrnych pamiatok – budova MsÚ, radnica 
              9. Rôzne  
  – darovanie, prenájom a predaj pozemkov mesta 
  - modernizácia a rekonštrukcia verejného osvetlenia  

• odsúhlasenie zámeru modernizovať sústavu VO a odsúhlasiť formu 
modernizácie, 

• poverenie primátora mesta pre verejnú súťaž 
 - kronikár mesta – návrh 
 - informácia o projekte PVS – výmena vodovodného potrubia na privádzacom  
       rade 

  10. Diskusia 
            11. Záver 

 
 
K bodu č. 4: Zriadenie orgánov MsZ pre volebné obdobie 2014 – 2018 
 
Primátor – podľa zákona o obecnom zriadení primátor mesta poverí zastupovaním do 60 dní od 
zloženia sľubu zástupcu primátora, ak tak neurobí, zástupcu primátora zvolí mestské 
zastupiteľstvo. Zástupcom primátora môže byť iba poslanec MsZ. Primátor môže zástupcu 
primátora kedykoľvek odvolať. Zástupca primátora zastupuje primátora v rozsahu určenom 
primátorom v písomnom poverení. Na základe toho za zástupcu primátora mesta poverujem 
poslankyňu PaedDr. Marcelu Satmáryovú.  
 
Hlasovanie o oznámení poverenia poslankyňu PaedDr. Marcelu Satmáryovú zastupovaním 
primátora mesta Spišské Vlachy: (za 9 proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Branislav Legát, Mgr. Monika Koperdáková Ing. 

Radoslav Leščáni, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. Marcela Satmáryová, Peter 
Klocek, Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 4/VII/2014 vzalo na vedomie oznámenie primátora mesta 
o poverení svojim zastupovaním poslankyňu PaedDr. Marcelu Satmáryovú 
  
Primátor – taktiež podľa zákona o obecnom zriadení, ak primátor mesta nezvolá MsZ z rôznych 
dôvodov, tak ho zvolá iný poslanec poverený mestským zastupiteľstvom. Tento poverený 
poslanec má vo výnimočných prípadoch aj iné oprávnenia na rokovaniach zastupiteľstva. Za 
iného poslanca preto navrhujem p. Mgr. Vladimíra Balogu. 
 
Hlasovanie o vymenovaní Mgr. Vladimíra Balogu za iného poslanca povereného MsZ: (za 9, 
proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:   ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, Ing. 
 Ladislav Šterbinský, PaedDr. Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Ing. Juraj Jánošík, Ing. 
 Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
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Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 5/VII/2014 schválilo predložený návrh na vymenovanie 
Mgr. Vladimíra Balogu za iného poslanca povereného MsZ. 
 

Primátor - mesto je zo zákona aj Matričným úradom. Sobášiacim zo zákona je vždy primátor, ale 
mestské zastupiteľstvo môže uznesením poveriť funkciou sobášiaceho ďalších poslancov . Návrh 
na poverenie sobášiacich poslancov MsZ v Spišských Vlachoch je poslanec Mgr. Vladimír 
Baloga a poslanec Juraj Jánošík. 
 
Hlasovanie o poverení výkonom funkcie sobášiaceho primátora mesta Spišské Vlachy 
Ľubomíra Fifika a poslancov Mgr. Vladimíra Balogu a Ing. Juraja Jánošika výkonom funkcie 
sobášiacich poslancov pre Matričný úrad v Spišských Vlachoch od 18.12.2014: (za 9, proti 0, 
zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:             ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, Ing. 

Ladislav Šterbinský, PaedDr. Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Ing. Juraj 
Jánošík, Ing. Rastislav Bečker Mgr. Branislav Legát,  

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 6/VII/2014 poveruje výkonom funkcie sobášiaceho 
primátora mesta Spišské Vlachy Ľubomíra Fifika a poslancov Mgr. Vladimíra Balogu a Ing. 
Juraja Jánošíka pre Matričný úrad v Spišských Vlachoch od 18.12.2014. 
 
Primátor - MsZ môže zriadiť mestskú radu, ktorá je zložená z poslancov, ktorých volí 
zastupiteľstvo na celé funkčné obdobie. Radu a jej členov môže zastupiteľstvo kedykoľvek 
odvolať. Ako primátor navrhujem, aby sme mestskú radu v tomto volebnom období nevolili. 
MsZ schvaľuje návrh primátora mesta nezriadiť mestskú radu v Spišských Vlachoch vo 
volebnom období 2014-2018. 
           
Hlasovanie o návrhu nezriadení mestskej rady v Spišských Vlachoch vo volebnom období 
2014-2018: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:             ThLic. Ľubomír Baloga, Mgr. Monika Koperdáková Ing. Radoslav Leščáni, Ing. 

Ladislav Šterbinský, PaedDr. Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Ing. Juraj 
Jánošík, Ing. Rastislav Bečker Mgr. Branislav Legát,  

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 7/VII/2014 schválilo návrh nezriadiť Mestskú radu 
v Spišských Vlachoch vo volebnom období 2014-2018.                                                       
 
 
Primátor - Podľa § 15 zákona o obecnom zriadení Mestské zastupiteľstvo môže zriaďovať 
komisie ako svoje stále alebo dočasné poradné, iniciatívne a kontrolné orgány. Komisie sú 
zložené z poslancov a z ďalších osôb zvolených MsZ. Predsedom komisie je vždy poslanec. 
Doteraz sme mali zriadené tieto komisie: komisia rozvoja mesta, komisie ekonomiky a kontroly, 
komisie vzdelávania, výchovy a kultúry, komisie športu a telovýchovy, komisia sociálno–
zdravotná. Ja navrhujem zriadiť 3 komisie a to finančnú, sociálnu a stavebnú. Môj návrh je 
nezriaďovať veľké komisie, najviac 5-7 členov, aby tam bol odborne zdatný orgán. Zo zákona 
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musí byť zriadená komisia na ochranu verejného záujmu, zložená minimálne z troch členov 
(SMER, KDH, NZ). Návrh na členov komisie na ochranu verejného záujmu je Mgr. Monika 
Koperdáková (SMER), Ing. Radoslav Leščáni (KDH), Mgr. Branislav Legát (NZ). 
Mgr. Branislav Legát – navrhujem najprv schváliť komisiu na ochranu verejného záujmu, ktorá 
musí byť zriadená zo zákona, ostatné komisie môžu byť zriadené postupne. Predstavil by som 
Vám svoj návrh pre zriadenie ostatných komisií. Mgr. Moniku Koperdákovú navrhujem za  
predsedu komisie na ochranu verejného záujmu. 
ThLic. Ľ. Baloga – či by ako člen nebol vhodnejší p. Ing. Ivan Suchý za NZ namiesto Mgr. 
Branislava Legáta, ktorého môžeme uplatniť v inej komisii. 
Juraj Jánošík – je to pravda, komisia sa stretáva 1 x ročne. 
 
Hlasovanie o návrhu o určení predsedu komisie na ochranu verejného záujmu poslankyňu 
Mgr. Moniku Koperdákovú vo volebnom období 2014-2018: (za 8, proti 0, zdržal sa 1, 
nehlasoval 2): 
 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Radoslav Leščáni, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. 

Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker Mgr. 
Branislav Legát, 

zdržal sa:  Mgr. Monika Koperdáková 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 8/VII/2014 berie na vedomie návrh o určení predsedu 
komisie na ochranu verejného záujmu poslankyňu Mgr. Moniku Koperdákovú vo volebnom 
období 2014-2018 a zriaďuje komisiu na ochranu verejného záujmu v tomto zložení.                                                  
 
 
Hlasovanie o návrhu o určení člena komisie na ochranu verejného záujmu Ing. Radoslava 
Leščániho vo volebnom období 2014-2018: (za 8, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 2): 
 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. Marcela Satmáryová, 

Peter Klocek, Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker Mgr. Branislav Legát, Mgr. 
Monika Koperdáková 

zdržal sa: Ing. Radoslav Leščáni, 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 9/VII/2014 schválilo návrh za člena komisie na ochranu 
verejného záujmu Ing. Radoslava Leščániho vo volebnom období 2014-2018, zriaďuje komisiu 
na ochranu verejného záujmu v tomto zložení.                                                      
 
Hlasovanie o návrhu o určení člena komisie na ochranu verejného záujmu Ing. Ivana 
Suchého vo volebnom období 2014-2018: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Radoslav Leščáni, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. 

Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker Mgr. 
Branislav Legát, Mgr. Monika Koperdáková  

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
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Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 10/VII/2014 schválilo návrh za člena komisie na ochranu 
verejného záujmu Ing. Ivana Suchého v Spišských Vlachoch vo volebnom období 2014-2018, 
zriaďuje komisiu na ochranu verejného záujmu v tomto zložení.                                                       
 
Mgr. Branislav Legát – predniesol návrh zloženia a rozdelenia jednotlivých komisií. Cieľom je, 
aby boli komisie funkčným orgánom, zložené z odbornej zložky a poslancov.  

1. komisia finančno-hospodárska: predseda: Juraj Jánošík (poslanec), tajomník: Mgr. Viera 
Hanigovská, ktorá bude zbierať a pripravovať podklady a zabezpečovať riadny chod 
komisie atď. Ďalší členovia komisie poslanci: Mgr. Branislav Legát, Ing. Ladislav 
Šterbinský, členovia neposlanci: Mária Nemčíková, p. Gondová. 

2. Komisia kultúrno-športovo-vzdelávacia: predseda: ThLic. Ľubomír Baloga, členovia 
poslanci: Mgr. Vladimír Baloga, PaedDr. Marcela Satmáryová, Mgr. Monika 
Koperdáková, členovia neposlanci: Mgr. Petra Šúleková – Múdra, p.Bešová, Ing. 
Ladislav Jurčišin. 

3. komisia stavebno-plánovacia: tajomník: Marek Lorinc, členovia poslanci: Ing. Rastislav  
Bečker, Mgr. Branislav Legát, Peter Klocek, členovia neposlanci: p. Čurilla, p. Mihalko, 
p. Bašista 

4. komisia sociálna: predseda: Ing. Radoslav Leščáni, členovia poslanci: Mgr. Vladimír  
Baloga, Peter Klocek, tajomník: Mgr. Mária Dzurillová, členovia neposlanci: p. 
Sajdáková, zdravotná sestrička. 

Mgr. Branislav Legát – dnes môžeme schváliť iba štruktúru komisií a následne môžeme schváliť 
personálne zloženie jednotlivých komisií. Ak sú nejaké návrhy nech sa páči. 
Mgr. Monika Koperdáková – na pracovnom stretnutí sme hovorili, že nepotrebujeme komisie, ja 
vidím dve mená, ktoré by som asi zmenila. Ide hlavne o to, aby sme vzájomne spolupracovali, a 
aby sa členovia na rokovaniach v komisiách zúčastňovali. Väčšina poslancov sa na pracovnom 
stretnutí vyjadrila, že nepotrebuje komisie.  
Mgr. Branislav Legát – treba potom diskutovať akou formou sa budú pripravovať materiály, či 
sa bude všetko predkladať na mestskom zastupiteľstve priamo a nebudeme mať odborné 
vyjadrenia vrátane návrhu uznesenia. Mestské zastupiteľstvo je pri rozhodovaní konečným 
orgánom, nemal by byť prvým. Zloženie jednotlivých komisií môžeme počas roka meniť a 
dopĺňať. Je to môj návrh. 
Ing. Rastislav Bečker – ja som navrhoval odbornú komisiu, alebo pracovnú skupinu, ktorá by 
bola zložená z odborníkov, ktorí nám vedia dať adekvátne vyjadrenia. Komisia rozvoja mesta 
a komisia ekonomiky tie dve by som navrhoval. Ostatné si myslím, že je ich zbytočne veľa. 
Navrhujem, aby sme najprv odsúhlasili komisie, potom sa venovali členom v komisiách. 

Primátor – je potrebné pripraviť materiál zloženia komisií na 4 roky, mesto ako úrad potrebuje 
poradný orgán, máme odborníkov, ktorí týmto veciam rozumejú, cieľom je nájsť odborných 
ľudí, ktorí nám budú v týchto veciach nápomocní. 

Ing. Ladislav Šterbinský – každá komisia mala vždy 100 %-tnú dôveru zastupiteľstva, jej 
činnosť má svoje opodstatnenie, taký počet aký je navrhnutý môžeme schvaľovať. 
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Hlasovanie o návrhu zriadenia týchto komisií MsZ: komisia finančno-hospodárska, komisia 
kultúrno-športovo-vzdelávacia, komisia stavebno-plánovacia, komisia sociálna: (za 9, proti 0, 
zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Radoslav Leščáni, Ing. Ladislav Šterbinský, PaedDr. 

Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Ing. Rastislav Bečker Mgr. 
Branislav Legát, Mgr. Monika Koperdáková  

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 11/VII/2014 berie na vedome návrh o zriadení komisií MsZ 
a zriaďuje pre obdobie 2014-2018 tieto komisie: komisia finančno-hospodárska, komisia 
kultúrno-športovo-vzdelávacia, komisia stavebno-plánovacia, komisia sociálna.                                                     
 
Primátor – návrh na delegovanie zástupcov mesta ako zriaďovateľa do Rady školy a školského 
zariadenia: 
–  do Rady školy ZŠ Komenského 6  –  2 zástupcovia: Ing. Ladislav Šterbinský, Peter Klocek 
– do Rady školy ZŠ 1.–4. roč. – 2 zástupcovia: Mgr. Monika Koperdáková, Ing. Radoslav 
Leščáni 
–  do Rady MŠ SNP č. 1 – 2 zástupcovia: ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Rastislav Bečker 
–  do Rady CVČ, Komenského 6 – 2 zástupcovia: Juraj Jánošík, PaedDr. Marcela Satmáryová 
V prvom rade je potrebné hlasovať o odvolaní bývalých členov rady školy. 
 
Hlasovanie o odvolaní všetkých zástupcov mesta Spišské Vlachy z Rady škôl a školských 
zariadení s účinnosťou k dátumu 19.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              Ing. Radoslav Leščáni, PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. 

Branislav Legát, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. 
Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga,  

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 12/VII/2014 schválilo návrh odvolaní všetkých zástupcov 
mesta Spišské Vlachy z Rady škôl a školských zariadení s účinnosťou k dátumu 19.12.2014.  
 

Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta Ing. Ladislava Šterbinského do Rady 
školy na Komenského 6 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              Ing. Radoslav Leščáni, PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. 

Branislav Legát, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Mgr. Monika Koperdáková, ThLic. 
Ľubomír Baloga,  

zdržal sa: Ing. Ladislav Šterbinský, 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 13/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
Ing. Ladislava Šterbinského do Rady ZŠ na Komenského 6 od 20.12.2014.  
 

Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta Petra Kloceka do Rady ZŠ Komenského 
6 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
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za:              Ing. Radoslav Leščáni, PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. 
Branislav Legát, Juraj Jánošík, Mgr. Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír 
Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, 

zdržal sa: Peter Klocek, 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 14/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
Petra Kloceka do Rady ZŠ Komenského 6 od 20.12.2014.  
 

Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta Ing. Radoslava Leščániho do Rady ZŠ ul. 
SNP 13 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Juraj 

Jánošík, Mgr. Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav 
Šterbinský, Peter Klocek, Ing. Radoslav Leščáni, 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 15/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
Ing. Radoslava Leščániho do Rady ZŠ ul. SNP 13 od 20.12.2014.  
 

Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta Mgr. Moniku Koperdákovú do Rady ZŠ 
ul. SNP 13 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Juraj 

Jánošík, , ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter Klocek, Ing. 
Radoslav Leščáni, 

zdržal sa: Mgr. Monika Koperdáková 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 16/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
Mgr. Moniku Koperdákovú do Rady ZŠ na ul. SNP 13 od 20.12.2014.  
 

 
Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta ThLic. Ľubomíra Balogu do Rady MŠ 
SNP 1 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Juraj 

Jánošík, Mgr. Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav 
Šterbinský, Peter Klocek, Ing. Radoslav Leščáni 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 17/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
ThLic. Ľubomír Baloga do Rady MŠ ul. SNP 1 od 20.12.2014.  
 
 
Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta Ing. Radoslava Bečkera ak do Rady MŠ 
SNP 1 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
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za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Juraj 
Jánošík, Mgr. Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav 
Šterbinský, Peter Klocek, Ing. Radoslav Leščáni 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 18/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
Ing. Radoslava Bečkera do Rady školy MŠ na ul. SNP 1 od 20.12.2014.  
 

Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta Ing. Juraja Jánošíka do Rady CVČ 
Komenského 6 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Juraj 

Jánošík, Mgr. Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav 
Šterbinský, Peter Klocek, Ing. Radoslav Leščáni 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 19/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
Ing. Juraja Jánošíka do Rady CVČ Komenského 6 od 20.12.2014.  
 

 
Hlasovanie o návrhu na delegovanie zástupcu mesta PaedDr. Marcely Satmáryovej ako 
zástupcu mesta do Rady CVČ Komenského 6 od 20.12.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, 
nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Mgr. 

Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter 
Klocek, Ing. Radoslav Leščáni, Juraj Jánošík 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 20/VII/2014 schválilo návrh na delegovanie zástupcu mesta 
PaedDr. Marcely Satmáryovej do Rady CVČ Komenského 6 od 20.12.2014.  
 

Primátor - návrh rozdelenia ulíc mesta do poslaneckých obvodov jednotlivých poslancov pre toto 
volebné obdobie:  

           Obvod č. 1 – Jarná, Cintorínska, Mlynská  - Ing. Ivan Suchý 
           Obvod č. 2 – SNP, Požiarnická, Kostolná  - PaedDr. Marcela Satmáryová 
           Obvod č. 3 – Včelná, Záhradná  - Mgr. Monika Koperdáková 
           Obvod č. 4 – Hornádska, Slnečná  - Mgr. Branislav Legát 
           Obvod č. 5 – Štúrova, Sládkovičova, Zahura – Ing. Ladislav Šterbinský 
           Obvod č. 6 – Komenského, Lipová – Ing. Radoslav Leščáni 
           Obvod č. 7 – Železičná, Okolie bez Zahury – Mgr. Vladimír Baloga 
           Obvod č. 8 – 9. mája, ul. Slobody – ThLic. Ľubomír Baloga  
           Obvod č. 9 – Hviezdoslavova, Jilemnického, Fabíniho, Slovenská  - Peter Klocek 
           Obvod č. 10 – Spišská, Kukučínova, Tajovského, 1. mája – Juraj Jánošík 
           Obvod č. 11 –  Vajanského, Partizánska, Dobrá Voľa – Ing. Rastislav Bečker  
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Hlasovanie o návrhu rozdelenia ulíc mesta do poslaneckých obvodov pre volebné obdobie 
2014-2018: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Mgr. 

Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter 
Klocek, Ing. Radoslav Leščáni, Juraj Jánošík 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 21/VII/2014 schválilo návrh rozdelenia ulíc mesta do 
poslaneckých obvodov pre volebné obdobie 2014-2018. 
 
K bodu č. 5 Určenie platu primátora mesta 
 
Primátor – podľa zákona o právnom postavení a platových pomeroch primátorov, primátorovi 
patrí minimálny plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 
hospodárstve vyčíslenej na základe údajov ŠÚ SR za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 
2,17 (od 3001 – 5000 obyvateľov). Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. Zastupiteľstvo môže 
tento plat svojim rozhodnutím zvýšiť až o 70 %. Doposiaľ poberal primátor mesta minimálny 
plat, t.j. (824 x 2,17) = 1.789 €.  
Juraj Jánošík – plat môžeme schváliť aj teraz, a počas roka ho môžeme pozmeniť. 

Mgr. Eva Dorocáková – plat primátora mesta sa môže meniť iba 1x ročne, ak plat schválite teraz 
tak zmena platu môže byť schválená až o rok. 

Ing. Rastislav Bečker – s ohľadom na financie v meste Spišské Vlachy ten plat, ktorý je 
vypočítaný môže ostať, ak nás presvedčíš o inom, tak potom môžeme rozmýšľať o zvýšení. Máš 
za sebou zlé čísla, sme druhé najzadĺženejšie mesto na Slovensku. 

Juraj Jánošík – výsledky sú celého zastupiteľstva, preto sa vyhnime emóciám. 

Primátor – v posledných 8 rokoch sme postúpili na vážne a nové rozhodnutia investičných 
zámerov, ktoré boli schválené v spolupráci s poslancami. Nastal pokles podielových daní, 
zvýšila sa úverová zaťaženosť mesta a tým aj povinnosti, ktoré vznikli z úverovej zadĺženosti. 
Zadĺženosť mesta v rokoch 2012-2013 bola 48 %, tie výpočty nie sú podložené, sú to iba 
orientačné čísla. Sú obce, ktoré majú väčšie finančné problémy a sú v ozdravovacích režimoch. 

ThLic. Ľ. Baloga – môže mestské zastupiteľstvo za kvalitné plnenie úloh schváliť odmenu? 
Primátor – odmenu schváliť nemôže, iba 1 x ročne môže plat navýšiť alebo ponížiť. 
Juraj Jánošík – na pracovnom stretnutí sme sa dohodli, ale môžeme aj počkať keď bude 
schválený rozpočet a potom sa rozhodneme. 
ThLic. Ľ. Baloga – ja navrhujem prvú alternatívu, schválenie základného platu primátora mesta. 
 
Hlasovanie o schválení platu primátora mesta v zákonom stanovenej výške 1.789 € mesačne: 
(za 5, proti 0, zdržal sa 4, nehlasoval 2): 
 
za:              ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Radoslav Leščáni, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. 

Rastislav Bečker, Mgr. Monika Koperdáková  
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zdržal sa: PaedDr. Marcela Satmáryová, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 22/VII/2014 schválilo plat primátora mesta v zákonom 
stanovenej výške 1.789 € mesačne.    
 
 
K bodu č. 6 Harmonogram zasadnutí na rok  2015 
 
Primátor -  podľa zákona o obecnom zriadení musí byť riadne zasadnutie MsZ minimálne 1x za 
3 mesiace a slávnostné MsZ. Doteraz bol dňom zasadnutia vždy prvý utorok v danom mesiaci. 
Návrh na dni zasadnutí sú: utorok, štvrtok, piatok – 15.30 hod., sobota -14.00 hod. Návrh 
slávnostného zasadnutia MsZ v roku 2015 na deň 26.06.2015. 
ThLic. Ľ. Baloga – ja navrhujem zasadnutia na sobotu zo začiatkom o 10.00 hod., pretože sú 
ľudia doma, aby sa mohli zúčastniť zasadnutí. 
Juraj Jánošík – navrhujem o každom dni hlasovať osobitne. 
Primátor – ja navrhujem tak ako to bolo doteraz za deň zasadnutia utorky o 15.30 hod., pretože 
v tomto dni je na úrade aj p. kontrolór, ktorý sa na zasadnutiach MsZ pravidelne zúčastňuje. 
Utorok a štvrtok zasadnutia o 15.30 nebol schválený. Preto prebehlo hlasovanie o piatku. 
 
Hlasovanie o predložených návrhoch na deň konania MsZ v piatok 15.30 hod.: (za 6, proti 2, 
zdržal sa 1, nehlasoval 2): 
 
za:              Ing. Radoslav Leščáni, PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. 

Branislav Legát, Peter Klocek, Juraj Jánošík, 
proti: Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Monika Koperdáková,  
zdržal sa: ThLic. Ľubomír Baloga,  
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 23/VII/2014 schválilo ako deň zasadnutia MsZ piatok v 
čase 15.30 hod.   
 

Juraj Jánošík – čo sa týka času nedával by som to na neskoršiu hodinu, pretože sa to stále 
pretiahne na neskôr.  

Primátor – mestské zastupiteľstvo nie je len o poslancoch, ale aj o zamestnancoch, preto 
navrhujem čas začiatku zasadnutia o 15.30 hod. 

Ing. Michal Kiššák – hlavný kontrolór má úväzky v desiatich obciach, u nás je v utorok a vo 
štvrtok, dôležité je či bude obec v ktorej je kontrolór v piatok súhlasiť so zmenou zmluvy. 

Peter Klocek – ten istý problém bude mať kontrolór aj v iných obciach. 

Ing. Branislav Legát – nič nebráni v tom, aby sa zmluva upravila. Účasť hlavného kontrolóra na 
zasadnutiach nie je povinná. 

Ing. Michal Kiššák – treba sa potom dohodnúť na úprave zmluvy. 

ThLic. Ľ. Baloga – predsa nemôže byť dôležitejšia zmluva s kontrolórom nad rozhodnutím 
zastupiteľstva. 
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Ing. Ladislav Šterbinský – z finančných dôvodov sme si zvolili kontrolóra na určitý úväzok, 
ktorý chodí na úrad 2x do týždňa, účasť kontrolóra je na zasadnutí MsZ potrebná, častokrát nás 
nasmeroval a poradil nám. 

Primátor – nechajme toto uznesenie také aké je, pri najbližšom zasadnutí MsZ sa dohodneme na 
ďalšom postupe. Zistíme či sa to dá zmeniť aj v iných obciach. 

Ing. Michal Kiššák – navrhujem v zmluve s kontrolórom upraviť zmluvu zo štvrtka na piatok, 
aby bol v piatok kontrolór u nás na úrade, potom bude potrebné pripraviť zmenu zmluvy. 

Primátor – navrhujem zmenu v programe rokovania, bod č. 8 Rôzne - modernizácia 
a rekonštrukcia verejného osvetlenia preložiť namiesto bodu č. 7. 

 
Hlasovanie o procedurálnom návrhu primátora mesta na zmenu programu: Modernizácia 
a rekonštrukcia verejného osvetlenia ako samostatný bod programu č. 7: (za 9, proti 0, zdržal 
sa 0, nehlasoval 2): 
 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Mgr. 

Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter 
Klocek, Ing. Radoslav Leščáni, Juraj Jánošík 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 24/VII/2014 schválilo procedurálny návrh primátora mesta 
na zmenu programu : Modernizácia a rekonštrukcia VO  ako samostatný bod programu č.7.  
 

K bodu č. 7 Rôzne - modernizácia a rekonštrukcia verejného osvetlenia 

 

p. Repišák – naša firma Lamberga Vám chce predstaviť a sprostredkovať verejné osvetlenie 
ledkového typu, prináša prechod na modernejšie osvetlenie s úsporou energie. Jedná sa o radu 
Katrina a radu Nela, českej výroby, skladá sa z dvoch komponentov hliník a sklo. Výhodou je 
výmena jedného čípu, jeden kus svietidla má 12-18 čípov, slúži na osvetlenie hlavnej cesty 
a vozoviek. Svietidlá sa dodávajú podľa špecifikácie obce, osvetlíme až 49 m, pri tomto type 
nevzniká svetlo a tma, ale svetelné plochy sa prekrývajú. Naša firma je flexibilná, dokážeme 
požiadavky prispôsobiť individuálne pre každú obec. Ponúkame záruku 7 rokov, používame čípy 
zo Spojených štátov, tieto čípy majú životnosť 30-40 rokov čo je cca.150 000 hodín svietenia. 
Konštrukcia je stabilná aj v poveternostných podmienkach. Svietidlo Nela je o 20-25 % 
lacnejšia, má 3 čípy, používa sa najčastejšie na bočné uličky. V ČR má už naša firma 
rozbehnutých 45 projektov, na Slovensku je ich 11, napr. Batizovce, Nová Lesná, Dlhé nad 
Cirochou, Čadca, Trebišov. Sústredíme sa na kvalitu nie na kvantitu. Na našej stránke lamberga. 
cz. sú uvedené všetky projekty, ktoré sme doposiaľ uskutočnili. 

Mgr. Branislav Legát – kde ste robili projekt naposledy? 

p. Repišák – naposledy Borský Mikuláš.  

Mgr. Branislav Legát – ak sa vypáli svetlo, ako dlho bude tma? 

p. Repišák – servisným strediskom je Poprad, odstránená porucha by mala byť do 48 hod. od 
nahlásenia poruchy. Výmenu hradí firma, ale iba v tom prípade, ak sa nejedná o vandalizmus 
alebo zásah bleskom. 
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Mgr. Branislav Legát – akú finančnú ponuku prinášate? 

p. Repišák – čo sa toho týka je to dosť ťažké, nakoľko obce a mestá majú finančné problémy. 
Celková investícia je 250.000 eur s DPH, pri priamej kúpe je to lacnejšie. Záruka je 7 rokov, 
životnosť 20-30 rokov. Pokiaľ svetlo vypadne, vada sa prejaví v prvých dňoch, výmena čípu 
stojí 5-7 eur do 48 hod. Taký servis neponúka žiadna firma, my nemáme medzičlánok pretože 
sme výroba. 

Peter Klocek – stĺpy budú vyhovovať? Robíte aj návrh koľko lediek podľa priestoru? 

p. Repišák –stĺpy budú vyhovovať. Pri príprave projektu sú súčasťou aj finančné prepočty. 

Peter Klocek – čo potom zo starými svetlami? 

p. Repišák – je to na dohode s obcami, ako si to obec zariadi. Pokiaľ úver berieme my, Vy 
nebudete zadĺžení, ale mi budeme počas celej doby majiteľom osvetlenia a budeme vykonávať 
servis a údržbu. 

Mgr. Branislav Legát – môžete nám ponúknuť aj iný spôsob ako je priama investícia alebo úver 
mimo zadĺženosti mesta.  

p. Repišák – momentálne nie je na tento typ projektu žiadna výzva. 

Mgr. Branislav Legát – a čo sa týka vlastníctva svetiel? 

p. Repišák – ak je priama úhrada, tak vlastníkom je okamžite mesto, ak berieme úver my, tak my 
sme vlastníkmi vrátane údržby. 

Mgr. Branislav Legát – ak Vy zoberiete úver, my dostaneme majetok bez údržby je to naše. Ináč 
s údržbou je firma vlastníkom až po splatenie. Ak bude vyhlásená súťaž tak sa isto zapojíte do 
verejnej súťaže. S kým budeme podpisovať zmluvu? 

p. Repišák – budeme radi keď sa budeme môcť zapojiť do projektu. Sme spoločnosťou Azor. 

Ing. Michal Kiššák – v tomto roku sme urobili fyzickú inventúru, zistili sme 46%-tnú úsporu 
energie. 

Juraj Jánošík – z čoho ste vychádzali pri určení financií? 

p. Repišák – z úvodného dotazníka, počtu svetidiel a faktúr za verejné osvetlenie. 

p. Faix – takto pred rokom sme urobili audit verejného osvetlenia, v rámci úspor. Poctivo sme 
prešli všetky ulice, pozreli sa stožiare. Ukážeme Vám ako komplexne šetriť financie aj na iných 
miestach na ktorých plytváme. Poskytujeme kompletný servis v energetickom manažmente. 

Ing. Pilár – sme členmi zoskupenia troch firiem. To čo prezentujeme bude riešiť komplexné 
úspory na danom odbernom mieste. Inteligentný energetický manažment funguje v ČR už 7 
rokov. V rámci Slovenska pôsobíme viac spoločnosti a predpokladané úspory vo finančnom 
vyjadrení sú vyššie. Cez túto technológiu dokážeme monitorovať a regulovať odber elektrickej 
energie, nakoľko je každá sieť iná a špecifická, je potrebné sa jej venovať individuálne. 
Ponúkame technológiu úspory energie, cez poradenstvo až po priamu dodávku elektrickej 
energie. Výhodou tohto systému je pravidelný prehľad finančných nákladov na spotrebu 
elektrickej energie, bezdrôtové odpočty elektromerov, monitoring odberu elektrickej energie. Za 
hlavnú rozvádzaciu skriňu sa namontuje master box a smart grid sa prepojí z master boxom. 
Najprv sa pripraví bezplatná analýza odberných miest, ktorá je platná 10 dní. Na základe tejto 
analýzy sa môže klient rozhodnúť či má záujem o tento spôsob šetrenia energie alebo nie. Táto 
technológia dokáže riešiť úspory vo všetkých oblastiach. Ceny uvedené v zmluve sú fixné na 12 
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mesiacov s jednomesačnou výpovednou lehotou. Spotovú hodinovú cenu zistíme podľa výkonu 
a vieme sa dohodnúť na cene na ďalší mesiac. Konkrétne pre Vaše mesto je 11 odberných miest. 
My akciou spojíme 300 odberných miest, oznámime termín aukcie, dodávatelia sa prihlásia, 
spustí sa súťažné kolo, tak sa zadefinuje minimálna cena na daný objem pre skupinu, ktorú sme 
vyhrali. Táto technológia odhalí nadspotrebu, ktorú nepotrebujeme, a ktorá má nevhodný vplyv 
na spotrebiče. Touto technológiou sa dá odstrániť jalová zložka, ktorá je tiež v sieti. 

Mgr. Branislav Legát – aký má vplyv viazanosť zmluvy na cenu? 

p. Faix – zmluva je platná k 30.6., v mesiaci január by ste boli zaradení do aukcie a do konca 
marca by mala byť uzatvorená zmluva. 

Mgr. Branislav Legát – a čo zmluva s predchádzajúcim dodávateľom? 

p. Faix – zmluva sa musí dobehnúť, neruší sa, tá čo je v súčasnosti platná. 

Mgr. Branislav Legát – Vy nám odporúčate vstúpiť do takejto aukcie? 

p. Faix – je dôležitá platnosť, účinnosť a viazanosť zmluvy. Najprv je potrebné, aby sme to počas 
obdobia šiestich mesiacoch rozanalyzovali a pripravili riešenie. Pri aukcii s dosiahnutím 
najnižšej ceny je úspora cez 50 %.  

Mgr. Branislav Legát – výstupom tých 6 mesiacov bude? 

p. Faix – samotná inštalácia masterboxu. 

Primátor – ďakujem firme za ich prezentáciu. 

p. Baloga st. - chcem sa opýtať ohľadom spevnenia brehu pri Žehrici, ktorá firma má prístup do 
rieky, či je to Povodie Hornádu a Bodrogu, alebo kto. Ďalej, čo sa týka vodovodu na Lipovej 
ulici, kanál sa tam už prelamuje, nie je možné, aby tam denne prešlo 10 autobusov. Keď sa to 
prelomí, rozkopete novú cestu isto takých 20 cm. Často sú tam aj dve poruchy denne. Ďalej, kto 
rozhoduje o tom kde budú stromy v meste? Prečo je vianočný stromček  pri nákupnom stredisku, 
prečo nemal primátor predvolebnú kampaň? Primátor za 8 rokov musí vystúpiť pred občanmi 
v tvárou v tvár a vysvetliť otázky. 

Primátor – nemám problém vystúpiť pred ľuďmi, som dennodenne v kontakte s ľuďmi, v čase 
volieb som zo zdravotných dôvodov nebol ani v práci. Čo sa týka vody, naše mesto zastupuje 
Ing. Ladislav Šterbinský, vodovodné potrubia má na starosti Podtatranská vodárenská 
spoločnosť so sídlom v Poprade. Momentálne pracuje na rekonštrukcii na hlavnom privádzacom 
rade od rezervára. V rámci poruchovosti potrubia, výroba vodovodného potrubia nebola riadne 
odskúšaná a bola u nás použitá.  

 
Hlasovanie o predloženie návrhov na riešenie havarijného stavu na Lipovej ulici 
prostredníctvom zodpovedného zamestnanca MsÚ:  (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Mgr. 

Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter 
Klocek, Ing. Radoslav Leščáni, Juraj Jánošík 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 
Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 25/VII/2014 zaväzuje primátora mesta, k predloženiu 
návrhov na riešenie havarijného stavu na Lipovej ulici prostredníctvom zodpovedného 
zamestnanca MsÚ. 
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K bodu č. 8: Návrh plánu kontrolnej činnosti HKM na 1. polrok 2015 

 

Primátor - v súlade so zákonom o obecnom zriadení predkladá hlavný kontrolór mesta 
Mestskému zastupiteľstvu v Spišských Vlachoch návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra mesta na 1. polrok 2015:  
- Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva za rok 2014. 
- Kontrola plnenia rozpočtu za rok 2014. 
- Kontrola dodržiavania zákona č. 394/2012 Z.z. o obmedzení platieb v hotovosti. 
- Kontrola v rozpočtovej organizácii mesta. 
- Kontrola na základe požiadavky mestského zastupiteľstva v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení. 
Vykonáva aj ďalšie činnosti: - vyhotovenie správy o kontrolnej činnosti za rok 2014, spracovanie 
odborného stanoviska k záverečnému účtu mesta za rok 2014, predkladanie správ z vykonaných 
kontrol. 
 
Hlasovanie o návrhu plánu kontrolnej činnosti HKM na obdobie 1. polroku: (za 9, proti 0, 
zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Branislav Legát, Mgr. 

Monika Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter 
Klocek, Ing. Radoslav Leščáni, Juraj Jánošík 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 26/VII/2014  schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra mesta Spišské Vlachy na obdobie 1.polroku 2015 a poveruje hlavného kontrolóra 
mesta na vykonanie schválených kontrol. 
 

K bodu č. 9: Zámery na obnovu kultúrnych pamiatok – budova MsÚ, radnica  

 

Primátor – materiál Vám bol predložený, ide o výzvu Ministerstva pôdohospodárstva SR na 
posilnenie kultúrneho potencionálu regiónov - intervencie do nehnuteľných kultúrnych 
pamiatok. Termín predkladania žiadostí je do 18.2.2015. 

ThLic. Ľ. Baloga – bude v januárovom zastupiteľstve aj rozpočet? Pretože boli predložené 
projekty, tento je ďalší, ale bez rozpočtu sa nikam nepohneme. 

Primátor – samozrejme to treba mať v rozpočte. 

Ing. Rastislav Bečker – navrhujem najprv posunúť na najbližšie zasadnutie schvaľovanie 
rozpočtu, treba zvážiť či ten projekt je priorita. 

Mgr. Branislav Legát – takéto projekty sú časovo termínované, ale najprv musíme mať 
schválený rozpočet. Vieme vziať na vedomie to čo tu bolo odprezentované, ale najprv musíme 
mať pripravený rozpočet. 
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K bodu č. 10 Rôzne – darovanie, prenájom a predaj pozemkov mesta 

 

Primátor – darovacia zmluva medzi p. Kubíkovou a mestom Spišské Vlachy, mestské 
zastupiteľstvo musí uznesením schváliť prijatie daru. Ináč nemôže byť vykonaný zápis do 
katastra. 

Hlasovanie o schválení prijatie daru - pozemok p.č./KN E/  90769/2 o výmere 1169m2 v 
podiele 6/25-in od darcu V. Kubíkovej, bytom Komenského 36, Spišské Vlachy na základe 
darovacej zmluvy zo dňa 20.11.2014: (za 9, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 2): 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, , Mgr. Monika 

Koperdáková, ThLic. Ľubomír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Peter Klocek, 
Ing. Radoslav Leščáni,  

zdržal sa: Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, 
 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 27/VII/2014 schvaľuje prijatie daru - pozemok p.č./KN E/  
90769/2 o výmere 1169m2 v podiele 6/25-in od darcu V. Kubíkovej, bytom Komenského 36, 
Spišské Vlachy na základe darovacej zmluvy zo dňa 20.11.2014. 
 

- žiadosť Ladislava Uličného a manželky Aleny Uličnej, Fabiniho 22, Spišské Vlachy, 
o odkúpenie časti pozemku mesta z parc. KN/C č. 1121/11 (podľa GP parc. KN/C 1121/12) o 
výmere 54 m2. 

Mgr. Branislav Legát – nemôžeme schváliť odpredaj pozemkov, keď nevieme presnú výmeru. 

Marek Lorinc – najprv bola podaná žiadosť, ktorá bola prejednaná na zasadnutí MsZ, následne 
bol vyhlásený na odpredaj pozemku osobitný zreteľ po dobu 15 dní a teraz je potrebné tento 
odpredaj schváliť. 

Mgr. Branislav Legát – my nemôžeme predať cca 30 m2, ak nevieme presne o aký pozemok sa 
jedná. 

Marek Lorinc – MsZ už predtým rozhodlo o odpredaji pozemku. 

Primátor – MsZ uznesením č. 389/2014 schválilo zámer odpredaja pozemku formou vyhlásenia 
osobitného zreteľa. Uznesenie sme naplnili, bol vyhotovený geometrický plán, teraz by sa mal 
schváliť uznesením odpredaj pozemku. 

Mgr. Branislav Legát – aká je cena GP? 

Marek Lorinc – 150-170 eur. 

Mgr. Branislav Legát – kto znáša náklady pri predaji pozemku? 

Marek Lorinc – náklady znáša mesto. 
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Hlasovanie o odpredaj časti pozemku vo vlastníctve mesta p.č. KN/C č. 1121/12 o výmere 54 
m2, druh pozemku zastavaná plocha v cene 10,00 €/m2  Ladislavovi Uličnému a manželke 
Alene Uličnej, bytom Fabiniho 22, Spišské Vlachy: (za 7, proti 0, zdržal sa 2, nehlasoval 2): 

za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Monika Koperdáková, 
ThLic. Ľubomír Baloga, Peter Klocek, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Radoslav 
Leščáni, 

zdržal sa: Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga,  
 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 28/VII/2014 schvaľuje odpredaj časti pozemku vo 
vlastníctve mesta p.č. KN/C č. 1121/12 o výmere 54 m2, druh pozemku zastavaná plocha v cene 
10,00 €/m2  Ladislavovi Uličnému a manželke Alene Uličnej, bytom Fabiniho 22, Spišské 
Vlachy.  
 

- žiadosť p.Slavomíry Čipkárovej, bytom Mlynská 22, Spišské Vlachy, o odkúpenie časti pozemku 
mesta z parc. KN/C č. 6033/1 (podľa GP parc. KN/C 6033/3) o výmere 167 m2, z parc. KN/C 
č.7833 (podľa GP parc. KN/C 7833/2) o výmere 117m2. 

Primátor – na základe požiadavky poslancov sa táto žiadosť presúva na rokovanie do ďalšieho 
MsZ. 

 

Hlasovanie o presun rozhodnutia o žiadosti p.Slavomíry Čipkárovej, bytom Mlynská 22, 
Spišské Vlachy, o odpredaj časti pozemkov vo vlastníctve mesta z parc. KN/C č. 6033/1, p.č. 
KN/C 6033/3) do najbližšieho zasadnutia MsZ: (za 7, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 4): 

za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Monika Koperdáková, 
ThLic. Ľubomír Baloga, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Radoslav 
Leščáni, 

 

Mestske zastupiteľstvo uznesením č. 29/VII/2014 schvaľuje presun rozhodnutia o žiadosti p. 
Slavomíry Čipkárovej, bytom Mlynská 22, Spišské Vlachy, o odpredaj časti pozemkov vo 
vlastníctve mesta z parc. KN/C č. 6033/1, parc. KN/C 6033/3 do najbližšieho zasadnutia MsZ. 
 

- žiadosť p.Dušana Olejníka, bytom Hlavná 35, 053 42 Krompachy, o odkúpenie časti pozemkov    
  mesta z parc. KN/E č. 2355 (podľa GP parc. KN/C 2415/5) o výmere 147 m2, z parc. KN/E 
  č.2355, 118/2, 2420/3 a 118/1 (podľa GP parc. KN/C 2415/6) o výmere 182m2. 
 
Hlasovanie o presun rozhodnutia žiadosti p.Dušana Olejníka, bytom Hlavná 35, 053 42 
Krompachy, o odpredaji časti pozemkov vo vlastníctve mesta z parc. KN/E č. 2355, z parc. 
KN/E č.2355, 118/2, 2420/3 a 118/1 do najbližšieho zasadnutia MsZ: (za 7, proti 0, zdržal sa 0, 
nehlasoval 4): 
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za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Monika Koperdáková, 
ThLic. Ľubomír Baloga, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 

nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Radoslav 
Leščáni, 

 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 30/VII/2014 schvaľuje presun rozhodnutia o žiadosti 
p.Dušana Olejníka, bytom Hlavná 35, 053 42 Krompachy, o odpredaj časti pozemkov vo 
vlastníctve mesta z parc. KN/E č. 2355, z parc. KN/E č.2355, 118/2, 2420/3 a 118/1 do 
najbližšieho zasadnutia MsZ. 
 

- žiadosť p. Tomáša Celeca, bytom Mlynská 15, Spišské Vlachy o prenájom trvalo trávnatých 
porastov v rekreačnej oblasti Zahura - Blatná, v rámci rozvoja farmy. 
 
-p.č./KN E/ 7720 o výmere 17326 m2 
-p.č./KN E/ 7719 o výmere 3172 m2 
-p.č./KN E/ 7713/1 o výmere 3452 m2 
-p.č./KN E/ 7712/1 o výmere 18991 m2 
-p.č./KN E/ 7712/2 o výmere 4477 m2 
-p.č./KN E/ 7683 o výmere 870 m2 
-p.č./KN E/ 7723 o výmere 9383 m2 
Spolu: 5,767ha. 
 
Juraj Jánošík – chcel by som vedieť čo je mestské a čo je jeho, pretože smerom ku tretiemu 
rybníku nechce p. Celec nikoho pustiť. 
Primátor – jeho je len pozemok pod Kejdou, ktorú kúpil od mesta.  

Juraj Jánošík – plocha za hrádzou je koho? Môže sa tam kúpať kto chce? 

Marek Lorinc – stavbu Kejdy a rybníka odkúpil p. Celec od správcu konkurznej podstaty. 
Pozemok je mestský, voda je štátna, hrádza je jeho. On žiada o prenájom pozemkov, 
obhospodárovanie porastov, tak ako to vykonáva p. Koperdan. 

PaedDr. Marcela Satmáryová – nezabudnúť, aby tam nechal prístupovú cestu. 

Marek Lorinc – v nájomnej zmluve musí byť uvedený prístup k pozemkom, Pozemkový fond 
odníme p. Koperdanovi pozemok a pridelí p. Celecovi. 

Mgr. Branislav Legát – musíme najprv zvážiť či ide v tomto prípade o osobitný zreteľ, či nebude 
týmto spôsobom narušený turistický život, navrhujem taktiež aj túto žiadosť presunúť do 
ďalšieho MsZ. 

 
Hlasovanie o presun rozhodnutia žiadosti p. Tomáša Celeca, bytom Mlynská 15, Spišské 
Vlachy o prenájom trvalo trávnatých porastov v rekreačnej oblasti Zahura - Blatná, v rámci 
rozvoja farmy v celkovej výmere 5,767 ha. do ďalšieho zasadnutia MsZ: (za 7, proti 0, zdržal 
sa 0, nehlasoval 4): 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Monika Koperdáková, 

ThLic. Ľubomír Baloga, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 
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nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Radoslav 
Leščáni, 

 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 31/VII/2014 schvaľuje presun rozhodnutia žiadosti p. 
Tomáša Celeca, bytom Mlynská 15, Spišské Vlachy o prenájom trvalo trávnatých porastov v 
rekreačnej oblasti Zahura - Blatná, v rámci rozvoja farmy v celkovej výmere 5,767 ha. Do 
najbližšieho zasadnutia MsZ. 
 

- žiadosť Miroslavy Olšavskej, bytom Stará Maša 57, 053 42 Krompachy, Márie Zierer, bytom 
Maxhütte-Haindhof, Adalbert Stifter str.7, Nemecko, Ivety Lahetovej, bytom Slovinská 1144/8, 
053 42 Krompachy ako právoplatní dedičia po mame p. Krchovej, o odkúpenie časti pozemkov 
mesta z parc. KN/E č. 7732 "diel 1" o výmere 366 m2., KN/E 7858 "diel 4"o výmere 51m2 a 
7754/1 "diel 3" o výmere 1075m2 (podľa GP parc.KN/C 7754/10) o celkovej výmere 1492m2, a 
parc.KNE 7754/1 "diel 2"o výmere 108m2 (podľa GP parc.KN/C 7754/9) o celkovej výmere 
108m2. 
 
Hlasovanie o presun rozhodnutia žiadosti Miroslavy Olšavskej, bytom Stará Maša 57, 053 42 
Krompachy, Márie Zierer, bytom Maxhütte-Haindhof, Adalbert Stifter str.7, Nemecko, Ivety 
Lahetovej, bytom Slovinská 1144/8, 053 42 Krompachy o odpredaj časti pozemkov mesta 
o celkovej výmere 1600 m2 do najbližšieho zasadnutia MsZ: (za 7, proti 0, zdržal sa 0, 
nehlasoval 4): 
za:              PaedDr. Marcela Satmáryová, Ing. Rastislav Bečker, Mgr. Monika Koperdáková, 

ThLic. Ľubomír Baloga, Peter Klocek, Juraj Jánošík, Mgr. Branislav Legát 
nehlasoval:  Ing. Ivan Suchý, Mgr. Vladimír Baloga, Ing. Ladislav Šterbinský, Ing. Radoslav 

Leščáni, 
 

Mestské zastupiteľstvo uznesením č. 32/VII/2014 schvaľuje presun rozhodnutia o žiadosti 
Miroslavy Olšavskej, bytom Stará Maša 57, 053 42 Krompachy, Márie Zierer, bytom Maxhütte-
Haindhof, Adalbert Stifter str.7, Nemecko, Ivety Lahetovej, bytom Slovinská 1144/8, 053 42 
Krompachy o odpredaj časti pozemkov mesta o celkovej výmere 1600 m2 do najbližšieho 
zasadnutia MsZ. 
 

Mgr. Branislav Legát – treba dodržiavať spôsob dodávania materiálov, každý materiál musí byť 
včas predložený, aby ho mohlo MsZ schváliť. 

Marek Lorinc – výstup z komisie bol predložený na predchádzajúcom MsZ, ktoré tento problém 
riešilo. Pán Kiššák dodatočne žiadal o preverenie skutkového stavu, na mieste bola komisia 
rozvoja mesta, ktorá predložila výstup na zasadnutí MsZ. Stále sa na MsZ predkladal iba výstup 
z komisie nepredkladali sa všetky materiály. 

Ing. Rastislav Bečker – navrhujem, aby boli všetky materiály na rokovanie vopred predložené. 

Mgr. Branislav Legát – každý návrh musí obsahovať dôvodovú správu, aby sme boli 
informovaní. 
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Marek Lorinc - ak Vám pošlem oskenovaný geometrický plán a nikto Vám ho nevysvetlí tak 
z toho nebudete nič mať. 

Legát – hlasovanie – všetci za 

Primátor – kronikárom mesta do dnešného dňa je p. Milan Straka, ktorý prevzal činnosť 
kronikára po pani Balogovej, ale do dnešného dňa mi nepredložil žiadne materiály ani zápisy. 
Kronikár predkladá zápisy na základe uznesenia, odmenu mu schvaľujú poslanci. Čistý zápis do 
kroniky vykonáva pani Gumanová, ale na základe príspevkov od kronikára. Navrhujem osloviť 
niekoho kto by sa tomu naozaj aktívne venoval. Ak viete o niekom budem rád. 

Peter Klocek – pri Železničnej stanici je postavená búda, neviete komu patrí? Bolo by potrebné 
ju zbúrať. 

Primátor – patrí železnici. 

Mgr. Branislav Legát – chcem sa opýtať, keďže máme centrum mesta, či by sme nemohli  
sprístupniť pre občanov sociálne zariadenia napr. na nádvorí Mestského úradu, aby bolo sociálne 
zariadenie prístupné verejnosti? 

Primátor – na prízemí je WC určené pre zamestnancov, v minulosti sme skúšali sprístupniť 
zrekonštruované WC v Kultúrnom dome. Čo sa týka zápachu zo svinčíka z Olcnavy, majú novú 
technológiu, ktorou sa bude močovina priamo cez potrubie zaorávať priamo do zeme. 

PaedDr. Marcela Satmáryová – je potrebné si sadnúť s odborníkmi zo ŽP a zistiť kde sa to 
nesmie, pretože to vylievali aj tam kde nemali a nezaorávali to do zeme. Ďalej navrhujem na 
pracovnom stretnutí doplniť a pozmeniť niektoré dokumenty mesta. 

ThLic. Ľ. Baloga – chcel by som vedieť ako to je s odvolaním p. riaditeľky MŠ. 

Primátor – na základe toho, že nebolo včas podané majetkové priznanie bola odvolaná riaditeľka 
MŠ a riaditeľ ZŠ Komenského 6.  

Bc. Daniel Pacovský – kto vedie MŠ teraz? 

Primátor – v MŠ je zástupkyňa, ktorá dočasne zastupuje riaditeľku. 

ThLil Ľ. Baloga – mal by byť niekto, kto je riadením poverený. 

Mgr. Branislav Legát - v poverení musí byť uvedené zastupovanie riaditeľa a časovo ohraničené 
dokedy. 

Primátor – v ZŠ Komenského 6 je riadením poverený Ing. Pavol Gubka, v MŠ učiteľky neprijali 
poverenie, nikto mi nechcel podpísať zodpovednosť. V oboch prípadoch je vyhlásené výberové 
konanie. 

Juraj Jánošík – neuvažuje sa o zlúčení ZŠ s MŠ? 

Bc. Daniel Pacovský – ak by došlo k spojeniu ZŠ a MŠ, nebolo by možné čerpať FP, ktoré sú 
prístupné z dotačného fondu pre havarijný stav. Ak ich spojíš nemáš možnosť siahnuť na fond, 
preto neodporúčam spájať MŠ a ZŠ. Taktiež nemôžeme vedieť ako to bude ďalej, keďže bol 
havarijný fond dočasne pozastavený. 
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Mgr. Branislav Legát – pre schválenie dotácie na opravu MŠ by bolo potrebné zistiť aké sú 
podmienky. 

ThLic. Ľ. Baloga – kto riadi MŠ? 

Primátor – riadením je dočasu poverená p. Sirková. 

 

K bodu 11: Diskusia 
 
Nebol zaevidovaný žiaden diskusný príspevok, diskusia poslancov bola umožnená ku každému 
bodu rokovania. 
 
 
K bodu 12: Záver 
 

Predložené návrhy uznesení z rokovania MsZ prešli schvaľovacím procesom pri 
prerokovaní jednotlivých bodov programu. 

V závere primátor poďakoval všetkým prítomným poslancom a ostatným prítomným za 
účasť a zasadnutie ukončil. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 
 
Zapísala: Mgr. Valéria Bašistová 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 05. januára 2015  
 
 
 
Za správnosť: 
PaedDr. Marcela Satmáryová, 
zástupkyňa primátora 

 
 
 
 
Ľubomír F i f i k 
      primátor 

 
 
 
 
Overovatelia: 
Ing. Juraj Jánošík   ........................................... 
 
Peter Klocek    ...........................................  
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Mestské zastupiteľstvo Spišské Vlachy 

VII. VOLEBNÉ OBDOBIE 
______________________________________________________________________________ 

 
 
 

Uznesenie 
z 1. zasadnutia Mestského zastupiteľstva, konaného dňa 19.12.2014 

 
 

 
Uznesenie č. 1/VII/2014 :  K bodu :  Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
konštatuje, že zákonom predpísaný sľub poslanca MsZ v Spišských Vlachoch zložil zvolený 
poslanec Mgr. Vladimír Baloga. 
 
 
Uznesenie č. 2/VII/2014 :  K bodu : Voľba návrhovej komisie 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
volí   
- návrhovú  komisiu v zložení :  predseda : Satmáryová Marcela 
              členovia : Ľubomír Baloga, Branislav Legát  

 
 
Uznesenie č. 3/VII/2014 :  K bodu : Schválenie programu rokovania 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  program 1.zasadnutia MsZ doplnený o bod Návrh plánu kontrolnej  činnosti HKM 
na 1. polrok 2015. 
 
 
Uznesenie č. 4/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ – zástupca primátora 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  oznámenie primátora o tom, že svojim zastupovaním poveril poslankyňu 
PaedDr. Marcelu Satmáryovú. 
 
 
 
 



23 

 

Uznesenie č. 5/VII/2014 :  K bodu : zriadenie orgánov MsZ – iný poslanec poverený  MsZ 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
- predložený návrh primátora  mesta Ľubomíra Fifika na vymenovanie Mgr. Vladimíra Balogu za 
iného poslanca povereného MsZ a volí  Mgr. Vladimíra Balogu  za iného poslanca povereného 
MsZ v Spišských Vlachoch podľa § 12 ods.2 zákona  SNR č.369/1990 Zb.O obecnom zriadení v 
znení neskorších predpisov. 
 
 
Uznesenie č. 6/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – 
sobášiaci poslanci 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
poveruje  
- výkonom funkcie sobášiaceho primátora mesta Spišské Vlachy Ľubomíra Fifika a poslancov 
Mgr. Vladimíra Balogu a Ing. Juraja Jánošíka pre Matričný úrad v Spišských Vlachoch od 
18.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 7/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – 
Mestská rada 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje   
- primátora mesta Ľubomíra Fifika nezriadiť vo volebnom období  2014-2018 Mestskú radu. 
 
Uznesenie č. 8/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018  - 
komisia na ochranu verejného záujmu 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
návrh primátora mesta Ľubomíra Fifika na zloženie komisie na ochranu verejného záujmu: 
predseda : Mgr. Monika Koperdáková a  
zriaďuje   
komisiu na ochranu verejného záujmu v tomto zložení. 
 
 
Uznesenie č. 9/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018  - 
komisia na ochranu verejného záujmu 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie  
- návrh primátora mesta Ľubomíra Fifika na zloženie komisie na ochranu verejného záujmu: 
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člen : Ing. Radoslav Leščáni 
a zriaďuje   
- komisiu na ochranu verejného záujmu v tomto zložení. 
 
 
Uznesenie č. 10/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018  - 
komisia na ochranu verejného záujmu 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie návrh primátora mesta Ľubomíra Fifika na zloženie komisie na ochranu 
verejného záujmu: 
člen :  Ing. Ivan Suchý 
a zriaďuje  komisiu na ochranu verejného záujmu v tomto zložení. 
 
 
Uznesenie č. 11/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018  - 
komisie MsZ 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie návrh poslanca MsZ Branislava Legáta na zriadenie týchto komisií MsZ :   
– finančno-hospodárska 
– kultúrno-športovo-vzdelávacia 
– stavebno-plánovacia 
– sociálna 
a  zriaďuje  tieto komisie pre obdobie 2014-2018. 
 
 
Uznesenie č. 12/VII/2014 : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada školy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje   
- návrh primátora mesta Spišské Vlachy Ľubomíra Fifika na odvolanie všetkých zástupcov mesta 
Spišské Vlachy z Rád škôl a školských zariadení s účinnosťou k dátumu 19.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 13/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada 
školy ZŠ Komenského 6 Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Ing. Ladislava Šterbinského do Rady Základnej  
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školy Komenského 6 Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 14/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada 
školy ZŠ Komenského 6 Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Petra Kloceka do Rady Základnej školy 
Komenského 6 Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 15/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada 
školy ZŠ 1-4-.ročník  SNP 13  Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Ing. Radoslava Leščániho do Rady základnej 
školy SNP 13 Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 16/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada 
školy ZŠ 1-4-.ročník  SNP 13  Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Mgr. Moniku Koperdákovú do Rady základnej 
školy SNP 13 Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
 
Uznesenie č. 17/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada 
materskej školy  Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje   
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Ľubomíra Balogu  do Rady materskej školy 
Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
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Uznesenie č. 18/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada 
materskej školy  Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje   
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Ing. Rastislava Bečkera  do Rady materskej 
školy Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 19/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada  
CVČ Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta Ing. Juraja Jánošíka do Rady CVČ  Spišské 
Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 20/VII/2014 :  K bodu : Zriadenie orgánov MsZ pre obdobie 2014-2018 – Rada  
CVČ Spišské Vlachy 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- návrh primátora na delegovanie zástupcu mesta PaedDr. Marcely Satmáryovej  do Rady CVČ  
Spišské Vlachy od 20.12.2014. 
 
 
Uznesenie č. 21/VII/2014 :  K bodu Rozdelenie poslaneckých obvodov pre obdobie 2014-
2018 
 
Mestské zastupiteľstvo  v Spišských Vlachoch 
schvaľuje 
- rozdelenie ulíc mesta do poslaneckých obvodov pre toto volebné obdobie takto : 
Obvod č.1- Jarná, Cintorínska, Mlynská..........................................Ing. Ivan Suchý 
Obvod č.2- SNP, Požiarnická, Kostolná...........................................PaedDr. Marcela Satmáryová 
Obvod č.3- Včelná, Záhradná..........................................................Mgr. Monika Koperdáková 
Obvod č.4- Hornádska, Slnečná.......................................................Mgr. Branislav Legát 
Obvod č.5- Štúrova, Sládkovičova, Zahura.......................................Ing. Ladislav Šterbinský 
Obvod č.6- Komenského, Lipová.......................................................Ing. Radoslav Leščáni 
Obvod č.7- Železničná, Okolie bez Zahury........................................Mgr. Vladimír Baloga 
Obvod č. 8- 9.mája, ul.Slobody..........................................................ThLic. Ľubomír Baloga 
Obvod č. 9- Hviezdoslavova, Jilemnického, Fabiniho, Slovenská..............Peter Klocek 
Obvod č.10- Spišská, Kukučínova, Tajovského, 1.mája..............................Ing. Juraj Jánošík 
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Obvod č.11- Vajanského, Partizánska, Dobrá Vôľa....................................Ing. Rastislav Bečker 
 
 
Uznesenie č. 22/VII/2014 :  K bodu Určenie platu primátora mesta 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
prerokovalo 
- plat primátora mesta Spišské Vlachy . Doposiaľ poberal primátor mesta plat v zákonom 
stanovenej výške 1789,-€. V zmysle § 3 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. O právnom postavení a 
platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest starostovi patrí plat, ktorý je súčinom 
priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 
Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 
ods. 1 alebo násobku podľa § 4 ods. 7. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor. MsZ  
berie na vedomie  a schvaľuje 
- návrh poslanca R. Bečkera  ponechať plat primátora mesta Spišské Vlachy v zákonom určenej 
základnej výške bez  navýšenia. 
 
 
Uznesenie č. 23/VII/2014 :  K bodu Harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2015 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
hlasovalo   
- o predložených návrhoch na deň konania MsZ a schvaľuje ako deň zasadnutia MsZ 
piatok v čase 15.30 hod. 
 
 
Uznesenie č. 24/VII/2014 : Rôzne 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- procedurálny návrh primátora mesta na zmenu programu : Modernizácia a rekonštrukcia VO  
ako samostatný bod programu č.7. 
MsZ  
berie na vedomie  
- zámer modernizácie a rekonštrukcie VO predložený obchodným zástupcom firmy Lamberga p. 
Repiščákom. 
 
 
Uznesenie č. 25/VII/2014 : K bodu Rôzne 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
zaväzuje  
- primátora mesta k predloženiu návrhov na riešenie havarijného stavu na Lipovej ulici  
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prostredníctvom zodpovedného zamestnanca MsÚ. 
T : najbližšie zasadnutie MsZ 
P : primátor mesta 
 
 
Uznesenie č. 26/VII/2014 : K bodu Plán kontrolnej činnosti HKM Spišské Vlachy 
na 1.polrok 2015 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
berie na vedomie a schvaľuje  
- Návrh plánu kontrolnej činnosti HKM predložený Ing. F. Stanislavom na obdobie 1. polroku 
2015 a poveruje  
- hlavného kontrolóra mesta vykonaním schválených kontrol. 
 
 
Uznesenie č. 27/VII/2014 : K bodu  Rôzne : Darovanie pôdy 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- prijatie daru – pozemok p.č./KN E/  90769/2 o výmere 1169m2 v podiele 6/25-in od darcu V. 
Kubíkovej, bytom Komenského 36, Spišské Vlachy na základe darovacej zmluvy zo dňa 
20.11.2014. 
 
 
Uznesenie č. 28/VII/2014 : K bodu  Rôzne : predaj pozemku mesta p. Ladislavovi Uličnému 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
schvaľuje  
- odpredaj časti pozemku vo vlastníctve mesta  p.č. KN/C/ 1121/1 vo výmere 54m2 v cene 
10€/m2 p. Ladislavovi Uličnému a manželke Alene Uličnej, Fabiniho 22, Spišské Vlachy. 
 
 
Uznesenie č. 29/VII/2014 : K bodu  Rôzne : predaj pozemku mesta p. Slavomíre Čipkárovej  
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
presúva   
- rozhodnutie o odpredaji časti pozemku vo vlastníctve mesta – parciel KN/C  č. 6033/1 a KN/C  
6033/2 na najbližšie zasadnutie MsZ a  
ukladá  
- p. Lorincovi doplniť k danému bodu všetky zákonné náležitosti spojené s týmto predajom, 
najmä katastrálnu mapu a presnú výmeru predmetných pozemkov . 
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Uznesenie č. 30/VII/2014 : K bodu  Rôzne : predaj pozemku mesta p. Dušanovi Olejníkovi 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
presúva   
- rozhodnutie o odpredaji časti pozemkov  vo vlastníctve mesta na najbližšie zasadnutie MsZ a 
ukladá  
- p. Lorincovi doplniť presnú výmeru predmetných pozemkov. 
 
 
Uznesenie č. 31/VII/2014 : K bodu  Rôzne : prenájom  pozemku mesta p. Tomášovi 
Celecovi 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
presúva   
- rozhodnutie o prenájme trvalo trávnatých porastov v rekreačnej oblasti Zahura-Blatná o výmere 
5,767ha  na najbližšie zasadnutie MsZ a  
ukladá  
- p. Lorincovi doplniť k danému bodu všetky zákonné náležitosti spojené s týmto predajom, 
najmä katastrálnu mapu , dobu trvania nájmu a cenu nájmu. 
 
 
Uznesenie č. 32/VII/2014 : K bodu  Rôzne : predaj pozemku p. Oľšavskej 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
presúva   
- rozhodnutie o odpredaji časti pozemkov mesta o celkovej výmere 1600 m2, na najbližšie 
zasadnutie MsZ a  
ukladá  
- p. Lorincovi doplniť k danému bodu všetky zákonné náležitosti spojené s týmto predajom, 
najmä katastrálnu mapu a cenu predaja. 
 
 
 
V Spišských Vlachoch, dňa 19.12.2014 
 
 
Za správnosť:  PaedDr. Marcela Satmáryová, 
                         predseda návrhovej komisie 
 
Podpísané  dňa: 5.1.2015 
 

Ľubomír F i f i k 
      primátor 


